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Аннотация 

В статье приведены результаты научных исследований по использованию препаратов с 

эффективными микроорганизмами при возделывании огурца гибрида Зозуля F1 в 

условиях защищенного грунта (неотапливаемая теплица из поликарбоната). Цель 

исследований – изучить влияние препаратов с эффективными микроорганизмами на рост 

и развитие растений огурца в условиях защищенного грунта.(всего 100-200 слов)  

Ключевые слова: огурец, защищенный грунт, эффективные микроорганизмы, Восток 

ЭМ-1, продуктивность (не более 8). 

The use of microbiopreparations with effective microorganisms in cultivation of cucumber 

under protected ground conditions  

Tatyana N. Kirtaeva1, Galina A. Dudenko2, Ekaterina A. Evseeva2 
1Primorskaya State Agricultural Academy, Ussuriisk, Russia; 2OOO Primorsky EM-Center, 

Vladivostok, Russia 

Abstract 

The article presents the results of scientific research on the use of drugs with effective 

microorganisms in the cultivation of cucumber hybrid Zozulya F1 in a protected ground 

(unheated polycarbonate greenhouse). The aim of the research is to study the effect of 

preparations with effective microorganisms on the growth and development of cucumber plants 

in protected ground conditions….  
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